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Zápisnica z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veľké 

Blahovo konaného dňa 25.04.2016 v kultúrnom dome vo Veľkom 

Blahove 
_______________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

- Poslanci OZ : Karol Czucz, Ing. Peter Kardos, Juraj Lőrinczy, Mgr. Andrea 

Matejčíková, Lóránt Kázmér 

Neprítomní: 

- Ospravedlnený : Marian Lábodi 

Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Zástupkyňa starostky obce p. Iveta Moraveková privítala prítomných a zahájila 10. zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo. Poznamenala, že termín a miesto rokovania OZ 

bol prerokovaný s ostatnými poslancami na pracovnom zasadnutí 18.04.2016. Prezenčná listina 

tvorí prílohu tejto zápisnice. OZ bolo uznášania schopné vo všetkých bodoch rokovania. 

PROGRAM ROKOVANIA 

Zástupkyňa starostky  predložila návrh programu 10. rokovania. 

Uznesenie 

Č. 93/2016/10 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo SCHVAĽUJE program 10. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva Veľké Blahovo nasledovne: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Návrh na určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Návrh členov návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Hodnotenie uplynulého obdobia 

6. Vyhodnotenie o plnení príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce Veľké Blahovo za rok 

2015 a záverečný účet obce za rok 2015.  

7. Návrh na schválenie VZN – Zásady odmeňovania poslancov OZ Veľké Blahovo 

8. Rôzne 

a) Žiadosti o pridelenie nájomných bytov: Mária Stefánkovicsová spis č. 252/2016, 

                                                                            Richard Rajkovics spis č. 242/2016 

 

b) Žiadosť predaj stavebného pozemku: Alexander Aranyossi a manželka Anita Aranyossi 

spis č. 230/2016 

 

c) Návrh Ivety Moravekovej na schválenie sobášiaceho 

 

Ďalší návrh na doplnenie programu navrhol Juraj Lőrinczy : 
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d) Návrh na schválenie programu rokovania OZ na základe podnetu Juraja Lőrinczyho –  

VZN dodatok k názvu ulíc a verejného priestranstva 

9. Záver 

 

Hlasovanie č. 1   

Prítomní: 6  

Za: 6  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

2. Návrh na určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

3. Návrh členov návrhovej komisie 

 
Zástupkyňa starostky za zapisovateľku určila Klaudiu Lőrinczy samostatnú referentku 

Obecného úradu Veľké Blahovo. Za overovateľov zápisnice určila poslancov : Lóránta 

Kázméra a Karola Czucza. 

Ďalej zástupkyňa starostky za členov  návrhovej komisie navrhla poslancov OZ : Mgr. Andreu 

Matejčíkovú a Juraja Lőrinczyho. 

 

Zástupkyňa starostky p. Iveta Moraveková dala hlasovať  vyššie uvedené body č. 2 a č. 3 

 

Uznesenie 

Č. 94/2016/10 

 

OZ obce Veľké Blahovo  

a) BERIE NA VEDOMIE  

Určenie overovateľov zápisnice : Karola Czucza a Lóránta Kázméra 

 

b) SCHVAĽUJE  

zloženie komisie a členov komisie : Mgr. Andreu Matejčíkovú a Juraj Lőrinczyho. 

 

Hlasovanie č. 2   

Prítomní: 6 

Za: 6  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ. 

 

4.  Kontrola plnenia uznesení 

 
Obec Veľké Blahovo postupne pripravuje program rozvoja obce.  

Zástupkyňa starostky oboznámila poslancov OZ a verejnosť, že dňa 20.04.2016 o 10.00 hodine 

na Obecnom úrade Vydrany  sa uskutočnilo otvorenie obálok predložených ponúk  - kanalizácie 

Vydrany – Veľké Blahovo. 
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5.  Hodnotenie uplynulého obdobia 

 

Zástupkyňa starostky informovala poslancov a verejnosť, že boli vyžiadané cenové ponuky na 

nasledovné rekonštrukčné práce: výmena okien v budove ZŠ, kryty na radiátory do MŠ, na 

ihriskové zostavy do MŠ, parkety do MŠ, na merače rýchlosti vozidiel, na dopravné zrkadlá. 

Postupne ako bude mať obec finančné prostriedky budú cenové ponuky a rekonštrukcie 

vybavené. Upovedomila všetkých zúčastnených aj tým, že spomenuté ponuky budú vybavené 

podľa dôležitosti poradia a že ani jedna organizácia nedostala všetky peniaze naraz. 

Ďalej informovala, že v cintoríne došlo ku krádeži 12 ks tují a z viacerých hrobov ukradli kvety. 

Krádež bola nahlásená na OR PZ v Dunajskej Strede. 

 

6. Vyhodnotenie o plnení príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce Veľké 

Blahovo za rok 2015 a záverečný účet obce za rok 2015 

 
Zástupkyňa starostky odovzdala slovo hlavnej kontrolórke Bc. Marte Klinerovej, ktorá 

predniesla záverečný účet obce za rok 2015 jej stanovisko k záverečnému účtu za rok 2015 

a vyhodnotenie príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce za rok 2015. Rozpočet bol 

vypracovaný v súlade zo zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Celkové 

plnenie schváleného rozpočtu k 31.12.2015 predstavovali príjmy 993.837,00 Eur a výdavky vo 

výške 915.404,00 Eur. Celkový rozpis plnenia rozpočtu tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Ďalej hlavná kontrolórka predniesla záverečný účet obce za rok 2015 a jej stanovisko 

k záverečnému účtu obce za rok 2015, v  ktorom odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť 

záverečný účet obce za rok 2015 bez výhrad. 

 

Zástupkyňa starostky p. Iveta Moraveková dala hlasovať vyššie uvedený bod č. 6 

 

Uznesenie 

Č. 95/2016/10 

OZ obce Veľké Blahovo  

a) BERIE NA VEDOMIE plnenie rozpočtu obce k 31.12.2015. Stanovisko hlavnej 

kontrolórky k záverečnému účtu obce za rok 2015 

 

b) SCHVAĽUJE ZÁVEREČNÝ ÚČET obce Veľké Blahovo za rok 2015 bez výhrad 

 

Hlasovanie č.3 

Prítomní: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

7. Návrh na schválenie VZN – Zásady odmeňovania poslancov OZ Veľké 

Blahovo 
 

Poslanci sa oboznámili s návrhom zásad odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, 

ktoré bolo vypracované podľa návrhu v predchádzajúcom zasadnutí. 
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Po prejednaní predloženého návrhu obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo VZN  

č. 1/2016 zásady odmeňovania poslancov OZ Veľké Blahovo. 

 

Hlasovanie č.4 

Prítomní: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

Návrh bol SCHVÁLENÝ 

Uznesenie 

Č. 96/2016/10 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN č. 1/2016 zásady odmeňovania poslancov OZ v obci 

Veľké Blahovo v predloženom znení. 

 

8. Rôzne 
Zástupkyňa starostky informovala prítomných, že menovaní podali žiadosť o pridelenie 

nájomného bytu. 

 

a) Žiadosti o pridelenie nájomných bytov : Mária Stefánkovicsová spis č. 252/2016, 

                                                                     Richard Rajkovics spis č. 242/2016 

 

 

b) žiadosť predaj stavebného pozemku spis č. 230/2016 Alexander Aranyossi a manželka Anita 

Aranyossiová, v k.ú. Veľké Blahovo  na parc. CKN  č. 1066/61 a parc. CKN  

č. 1066/62. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Uznesenie 

Č. 97/2016/10 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

SCHVAĽUJE prevod svojho nehnuteľného majetku: 

Parc. CKN č. 1066/61 (zastavané plochy a nádvoria) vo výmere 760 m2, ktorá je vedená 

Okresným úradom Dunajská Streda, katastrálny odbor v katastrálnom území Veľké Blahovo 

na LV č. 602 a to v prospech kupujúcich Alexandra Aranyossiho, nar. 05.09.1983, trvale bytom 

Michal na Ostrove 249 a manželky Anity Aranyossi rod. Tamášovej, nar. 13.03.1986, trvale 

bytom Michal na Ostrove 249, do ich BSM, a to na základe návrhu kúpnej zmluvy, ktorá tvorí 

prílohu tohto uznesenia, pričom kúpna cena činí 28,50 Eur za 1 m2 pozemku, teda 21.660,- Eur. 

Prevod majetku obce podľa kúpnej zmluvy sa realizuje priamy predajom podľa ust. § 9a ods. 1 

písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. v platnom znení, pričom všeobecná hodnota pozemku bola 
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ustálená znaleckým posudkom č. 154/2016 vypracovaným Ing. Petrom Čepčekom dňa 

07.04.2016. 

Súčasťou kúpnej zmluvy je aj dojednanie predkupného práva v prospech obce Veľké Blahovo 

v súlade s obsahom uznesenia OZ – Uznesenie č. 5-5-16/07-2007. 

Poveruje zástupkyňu starostky , aby v mene obce Veľké Blahovo ako predávajúcej podpísala 

vyššie uvedenú kúpnu zmluvu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Uznesenie 

Č. 98/2016/10 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

SCHVAĽUJE prevod svojho nehnuteľného majetku: 

Parc. CKN č. 1066/62 (zastavané plochy a nádvoria) vo výmere 760 m2, ktorá je vedená 

Okresným úradom Dunajská Streda, katastrálny odbor v katastrálnom území Veľké Blahovo 

na LV č. 602 a to v prospech kupujúcich Alexandra Aranyossiho, nar. 05.09.1983, trvale bytom 

Michal na Ostrove 249 a manželky Anity Aranyossi rod. Tamášovej, nar. 13.03.1986, trvale 

bytom Michal na Ostrove 249, do ich BSM, a to na základe návrhu kúpnej zmluvy, ktorá tvorí 

prílohu tohto uznesenia, pričom kúpna cena činí 28,50 Eur za 1 m2 pozemku, teda 21.660,- Eur. 

Prevod majetku obce podľa kúpnej zmluvy sa realizuje priamy predajom podľa ust. § 9a ods. 1 

písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. v platnom znení, pričom všeobecná hodnota pozemku bola 

ustálená znaleckým posudkom č. 154/2016 vypracovaným Ing. Petrom Čepčekom dňa 

07.04.2016. 

Súčasťou kúpnej zmluvy je aj dojednanie predkupného práva v prospech obce Veľké Blahovo 

v súlade s obsahom uznesenia OZ – Uznesenie č. 5-5-16/07-2007. 

Poveruje zástupkyňu starostky, aby v mene obce Veľké Blahovo ako predávajúcej podpísala 

vyššie uvedenú kúpnu zmluvu. 

 

c) Návrh Ivety Moravekovej na schválenie sobášiaceho 

 

Zástupkyňa starostky p. Moraveková predniesla návrh na sobášiaceho: Ing.  Petera Kardosa.  

Poslanec Ing. Peter Kardos súhlasí so svojim vymenovaním.  

 

d) Návrh na schválenie programu rokovania OZ na základe podnetu Juraja Lőrinczyho –  

Všeobecne záväzné nariadenie - dodatok k názvu ulíc a verejného priestranstva 

 

Návrh poslanca Obecného zastupiteľstva na prijatie dodatku Všeobecne záväzného nariadenia 

obce Veľké Blahovo o označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev. 

Príloha: Dodatok č.1 k VZN o označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev  

 

Poslanec Juraj Lőrinczy informoval prítomných, aby bola označená jedna nová ulica, ktorá je 

smerom na cintorín. Názov ulice Poľná ulica – Mezei utca. Ďalej požiadal o zmenu názvu 

ulice Sídliska Západ na nový názov : Nová osada – Új sor.  V obci budú umiestnené tabule 
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s názvami ulíc, do registra adries budú zápisy zapísané až v budúcom roku kvôli finančnej 

náročnosti.  

Poslanec Lóránt Kázmer požiadal poslanca Juraja Lőrinczyho, aby ešte raz pomenoval všetky 

ulice v obci. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Uznesenie 

Č. 99/2016/10 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dodatok k VZN č.1/2015 o označovaní ulíc a iných verejných 

priestranstiev v obci Veľké Blahovo v predloženom znení. 

 

Zástupkyňa starostky sa opýtala prítomných obyvateľov, či má niekto nejaký dotaz. 

 

Diskusia 
Poslanec Juraj Lőrinczy informoval prítomných o akcií – čistenie obce, ktoré organizuje 

komisia životného prostredia a obecné zastupiteľstvo v obci Veľké Blahovo dňa 30.04.2016. 

Zhromaždenie bude pred kultúrnym domom o 7.30 h. Poslanec prosí občanov obce, aby sa do 

upratovania zapojilo čo najviac dobrovoľníkov. Oslovené boli miestne organizácie ako 

Csemadok, NAVAD, Červený kríž, poľovníci atď.  Obecné zastupiteľstvo a komisia životného 

prostredia zabezpečí rukavice, odpadové vrecia a náradie. Ďalej žiada obecný úrad, aby 

upratovanie bolo hlásené každý deň v obecnom rozhlase, zverejnené na internetovej stránke. 

Informácie o akcií sú vyvesené na rôznych miestach v obci ako obchody, krčmy. 

 

Nasledovali pripomienky obyvateľov  
Pani Bc. Kristína Molnárová informovala  prítomných o skutočnostiach, ktoré získala 

z predložených dokumentoch. Kompletná spisová dokumentácia bola poskytnutá  v súlade so 

zákonom č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám. Na základe  predložených 

dokumentov  bolo zistené, že vo viacerých prípadoch došlo k porušeniu zákona.  Dňa  

20. marca 2014 sa uskutočnilo mimoriadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva Veľké Blahovo 

v zasadačke Obecného úradu Veľké Blahovo, ktoré zvolala starostka. Poslanci na  zasadnutie 

boli pozvaní telefonicky. Obecné zastupiteľstvo zasadalo bez účasti verejnosti. V zmysle § 12 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení rokovania obecného zastupiteľstva sú zásadne 

verejné.  Obecné zastupiteľstvo vyhlási rokovanie vždy za neverejné, ak predmetom rokovania 

sú informácie alebo veci chránené podľa osobitných zákonov, to neplatí, ak je predmetom 

rokovania obecného zastupiteľstva nakladanie s majetkom vo vlastníctve obce, najmä prevod 

vlastníctva k majetku vo vlastníctve obce, nadobudnutie majetku do vlastníctva obce alebo 

prenechanie majetku obce do užívania iným osobám. Pani Molnárová citovala zo zákona.  Na 

tomto rokovaní pod bodom „Rôzne“ okrem žiadosti o výrub niektorých stromov v cintoríne, 

ktoré sú rizikovým faktorom ohľadne bezpečnosti, nakoľko sú vyschnuté a osobnej žiadosti 

starostky o výrub stromu pri hrobe jej nebohého manžela, ktorý  „poškodzuje a znemožňuje  

plánovanú rekonštrukciu hrobového miesta“ bol pod bodom 5 prejednaný  „Návrh na prevod 

nehnuteľnosti formou zámennej zmluvy“ medzi  rímsko – katolickou  cirkvou a Obcou Veľké 
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Blahovo. Tým, že zasadnutie Obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo bez účasti verejnosti  

došlo   k porušeniu príslušného paragrafu vyššie citovaného zákona. Ďalej poukázala na 

skutočnosť, že vydávanie rozhodnutia tiež nebolo v súlade so zákonom o správnom konaní.  

V zmysle par. 46  zákona č. 71/1967 Zb. správneho poriadku „ Rozhodnutie musí byť v súlade 

so zákonmi a ostatnými právnymi predpismi, musí ho vydať orgán na to príslušný, musí 

vychádzať zo spoľahlivo zisteného stavu veci a musí obsahovať predpísané náležitosti.“ 

Poukázala na nedostatky pri zistení skutkového stavu a nedôslednosť pri písaní rozhodnutia. 

Citovala zo zápisnice, kde odznela osobná žiadosť starostky na výrub stromu, z písomnej 

žiadosti o vydanie súhlasu na výrub drevín,  zo Zápisnice z ústneho rokovania vo veci žiadosti 

obecného úradu o udelenie súhlasu na výrub drevín a Rozhodnutia č. 168/2014 zo dňa 

25.03.2014. V každom dokumente sa uvádza iný dôvod výrubu: (Zápisnica  OZ zo dňa 20. 

marca 2014, strom rastie tesne pri hrobe nebohého manžela starostky a znemožňuje prístup 

a plánovanú rekonštrukciu, Žiadosť o vydanie súhlasu na výrub drevín zo dňa 26.2.2014: 

poškodenie nad 40 % , vysoké zaťaženie, opodstatnenosť výrubu je v zlom zdravotnom stave 

(tu podotkla, že miestne šetrenie sa uskutočnilo až 10.3.2014 za účasti dendrológa – odborníka) 

ako mohli už 26.2.2014 uviesť dôvod. V Rozhodnutí sa uvádza, cituje: „opodstatnenosť výrubu 

je v zlom zdravotnom stave, stromy začínajú ohrozovať svoje okolie, a v poškodzovaní jednej 

dreviny druhou v dôsledku vrastania do koruny“.  Vyjadrenie Ing. Gabriela Izsáka: citácia 

z Rozhodnutia: „výrub drevín z odborného hľadiska opodstatnené, lebo sú v kritickom 

zdravotnom stave“. Tu podotkla, že keď už v marci 2014 strom bol v kritickom zdravotnom 

stave ako vydržal skoro 2 roky do decembra 2015,( došlo k výrubu stromu)  keď medzi tým 

vyčíňala nejedna víchrica. V zmysle paragrafu 47  citovaného zákona v odôvodnení 

rozhodnutia správny orgán uvedie, ktoré skutočnosti boli podkladom na rozhodnutie, akými 

úvahami bol vedený pri hodnotení dôkazov, ako použil správnu úvahu pri použití právnych 

predpisov, na základe ktorých rozhodoval, a ako sa vyrovnal s návrhmi a námietkami 

účastníkov konania a s ich vyjadreniami k podkladom rozhodnutia. Spochybnila  či správny 

orgán dodržal tento postup pri písaní rozhodnutia.  Ďalej uviedla, že vyznačenie  právoplatnosti 

tiež nie je v súlade so zákonom, pretože rozhodnutie podľa predložených dokumentov 

(doručenka nie je priložená) nebolo doručené a nenastali účinky právoplatnosti, teda 

rozhodnutie nemohlo byť ani vykonateľné. Dala dotaz na poslancov, že dokedy môže trvať 

tento stav, dokedy môže trvať nezákonnosť – porušovanie zákonov?  

Ešte sa vyjadrila, že patrí úcta a poďakovanie poslancom za aktívnu prácu, zásluhou nich sa 

začína obec prebúdzať. Poďakovala sa aj pani Moravekovej, ktorá zastupuje starostku za jej 

prácu. Poslancovi J. Lőrinczymu za dobré návrhy, ďalej uviedla že veľmi dobrý návrh bol, že 

vychádza informačný leták obecného zastupiteľstva, ktorý informuje občanov o dianí v obci, 

za tento návrh sa poďakovala poslancovi Kázmérovi a vyjadrila, že predošlé vydanie 

informačného letáka bolo veľmi dobre spracované a  dalo veľmi reálny obraz, preto by bolo 

veľmi dobré, keby Mgr. Matejčíková naďalej písala tento informačný leták, za čo jej patrí tiež 

poďakovanie.    

Na základe vyjadrenia Bc. Molnárovej pracovníčka Obecného úradu p. Rozália Kissová 

odovzdala list p. Kristíne Molnárovej, kde je uvedená informácia o dôvode neúspešnosti 

verejného osvetlenia. Po výmene názorov medzi p. Kissovou a p. Molnárovou zástupkyňa 

starostky Iveta Moraveková požiadala, aby ukončili tému na túto debatu. 

 

P. Petra Szelleová – sa sťažuje na výrub stromov v obci, a pýta sa či bolo povolenie na výrub 

stromov. Zisťuje, že je stále menej a menej stromov v našej dedine. Podľa nej za pár rokov už 

nebude v obci nie len les, ale ani stromy a pritom stromy, rastliny, vzduch sú pre náš život 
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dôležité.  Ďalej sa sťažuje, že niektorí obyvatelia majú možnosť kúpiť rôzne pozemky za 

smiešnu sumu a potom tie pozemky predajú za drahé peniaze. Nepáči sa jej, že obyvatelia obce 

cez víkend  obťažujú nadmerným hlukom strojov, pílením, prachom a popoľom ľudí, ktorí chcú 

cez víkend oddychovať a tráviť čas s rodinou v kľudnom prostredí v obci Veľké Blahovo. 

Pritom je to jednoduché - bolo by potrebné prijať uznesenie. Dozvedela sa, že v obci pri škole 

je na predaj pozemok – dotazuje : obec neplánuje kúpiť tento pozemok pre školu alebo materskú 

školu. Zástupkyňa starostky informovala p. Szelleovú, že sa rozprávali o tom. 

 

Poslanec Lóránt Kázmér informoval prítomných, že pri  poslednom  zasadnutí p. Kardos 

ponúkol stromy (agát, vŕbu a brezu) obci a tak využil možnosť rezervovať 200 ks stromov na 

výsadbu a bolo by možné ich hneď aj vysadiť v rámci čistenia obce. Bol by rád, ak by sa v rámci 

tejto akcie podarilo vysadiť niekoľko stromov. Je možné ich vysadiť napr. na Poštovú 

a Agátovú ulicu. Oslovil už niekoľko ľudí ako aj predsedu športovej organizácie NAFC pána 

Vargu či nemá záujem o výsadbu stromov okolo ihriska nakoľko vždy tam bývalo vetrisko 

v čase jeho mládeže. Takisto by bolo možné vysadiť stromy smerom k firme Europack. 

 

Poslankyňa Mgr. Andrea Matejčíková navrhuje, aby každá žiadosť o výrub stromu ktorá bude 

doručená na Obecný úrad Veľké Blahovo bola prerokovaná. Navrhuje prijať uznesenie na novú 

komisiu, ktorá sa bude zaoberať každou doručenou žiadosťou o výrub stromu a komisia by 

mala chodiť do terénu na obhliadku stromu ďalej odfotiť strom, konzultovať s tam žijúcimi 

ľuďmi a neskôr navrhnúť či je strom vhodný k výrubu alebo nie, prekonzultovať s poslancami 

OZ, aby sa nestalo, že bude v budúcnosti na verejnom priestranstve vyrúbaný zdravý strom.  

Poslanec Ing. Peter Kardos si myslí, že budú iba konflikty medzi ľuďmi ohľadom výrubu, ale 

určite by bolo potrebné prerokovať výrub daného stromu s tými, ktorí to vysadili, alebo ktorí 

majú blízko stromu hrob atď. Vždy budú ľudia, ktorí budú proti výrubu alebo za výrub stromu. 

Pani Bc. Molnárová pripomenula, že ak bol strom vyrúbaný tak podľa zákona je potrebné 

vysadiť niekoľko druhov stromu na danú parcelu. Oboznámila prítomných aký je postup 

náhradnej výsadby stromu – citovala zo zákona.  

Poslanec Ing. Peter Kardos navrhuje vypracovať dokumentáciu k výrubu stromu. 

Mgr. Matejčíková poznamenala, že nie je jedno aké stromy budú vysadené napr. na cintorín 

nakoľko niektoré druhy stromov sú nevhodné kvôli znečisteniam náhrobných kameňov. 

Opätovne navrhuje zriadiť komisiu ktorá bude pozostávať z niekoľkých členov, ktorí sa v tom 

vyznajú. A najbližšie by poslanci OZ prerokovali členov komisie.  

Zástupkyňa starostky navrhuje poslanca Ing. Petra Kardosa ako jedného z členov pre novú 

komisiu.  

Pracovníčka obecného úradu Júlia Gányovicsová informovala prítomných, že boli vysadené 

malé stromy v cintoríne. Takisto navrhuje zriadiť komisiu, ktorá sa bude zaoberať výrubom 

stromov, ktorá by pozostávala z členov komisie, z poslancov a pracovníčkou obecného úradu 

ktorá to má v náplni práci.  

 

Poslanec Juraj Lőrinczy navrhuje,  aby na internetovej stránke obce bolo zverejnené čo najviac 

informácií ako zápis základnej školy, zápis materskej školy, informácie a postup o výrube 

stromov – tlačivo žiadosť o výrub stromu, predaj pozemkov a to všetko do 8 dní. Zástupkyňa 

starostky súhlasí s rozšírením webovej stránky s navrhnutými informáciami a dáva na 

vedomosť poslancovi, že zápis ZŠ už bola zverejnená na webovej stránke obce a zápis MŠ bude 

až v máji. 
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Tünde Márková – navrhuje vybudovanie parkoviska pri železničnej stanici nakoľko nie je 

možné zaparkovať viac než 2 osobné vozidlá a je nebezpečné sa zastaviť hocikde pri ceste kvôli 

premávke. Pritom veľa áut chodí aj z iných okolitých dedín kvôli vlakovej stanici. Zástupkyňa 

starostky dáva na vedomie, že okolité pozemky sú v súkromnom vlastníctve ale bude sa 

informovať ohľadom pozemkov okolo železničnej stanici. 

 

Mária Kázmérová – sa zaujíma o nerealizovaný projekt verejného osvetlenia a veľmi rada 

prečíta list ak je o to záujem ( list ktorý odovzdala pracovníčka obecného úradu p. Kissová p. 

Molnárovej ) nakoľko nie sú podľa nej zodpovední za zlyhanie projektu verejného osvetlenia 

zamestnanci obecného úradu. Pýta sa kto realizoval tento projekt Ing. Peter Hanesz alebo 

projektant ? Z akého dôvodu nebol projekt úspešne dotiahnutý do konca? Podľa  

p. Kázmérovej zmluva by mala byť vypracovaná tak, aby bol projekt úspešne zrealizovaný a nie 

„nedotiahnuť do konca“ a pritom zobrať za projekt nemalé peniaze. Dôvodom neúspešného 

projektu verejného osvetlenia bolo, že nemala byť dopredu vystavená zálohová (preddavková) 

faktúra – cituje z listu p. Kázmérová.  Hlavná kontrolórka obce p. Klinerová dáva na vedomosť 

p. Kázmérovej, že p. Ing. Peter Hanesz bol len poverený vykonaním verejného obstarávania 

a projektant tiež nie je za neúspešný projekt zodpovedný. Pani Kázmérová dáva na vedomosť, 

že v liste sa píše o zmeškaní a neprečítaní potrebných zákonov. Kto je potom zodpovedný pýta 

sa p. Kázmérová?  

Poslankyňa Mgr. Andrea Matejčíková sa ujala slova a podľa jej tvrdenia zmluvu podpisovala 

ešte starostka obce a zasadnutie sa nekonalo, kde mohli byť poslanci o tom to celom 

informovaní, ďalej sa sťažuje na počítač ktorý bol neprístupný a že zatiaľ žiadny projekt nebol 

v tomto obci uskutočnený.  Vysvetľuje, že zástupkyňa starostky pracuje v Bratislave a popritom 

nestíha vykonávať v celom rozsahu prácu obecného úradu. Opäť spomenula, že v minulosti 

bolo málo zasadnutí OZ, chodník pre peších bol za veľmi krátky čas zrealizovaný pred voľbami, 

a nevedeli o niektorých informáciách, ktoré ako poslanci mali vedieť ako napr. cenové ponuky.  

 

Zástupkyňa starostky informovala p. Kázmérovú, že dvakrát sa odvolali a ešte čakajú na jednu 

odpoveď z Ministerstva. Viac informácií k tomu nevie dodať. 

Pani Kázmérová odporučila, že v budúcnosti do zmluvy treba zakomponovať aj to, aby bol 

projekt úspešne realizovaný („dotiahnutý do konca“) a doplnení o túto klauzulu a právnikom 

prekonzultovaný. 

 

Irena Szelleová – sa vyjadrila, že keď sa v predchádzajúcich zasadnutiach opýtali niečo Ing. 

Hanesza tak väčšinou odpovedal iba všeobecne a nie konkrétne na danú otázku.  

Ďalší dotaz : Kto zastupuje obec v právnych veciach ? Kto je advokátom obce ? 

Zástupkyňa starostky Iveta Moraveková dala na vedomosť p. Szelleovej, že advokátmi 

obecného úradu sú JUDr. Sylvia Barciová a JUDr. Zuzana Barciová. 

 

Poslanec Lóránt Kázmér chcel vedieť aký dátum je na liste, ktorý bol z Ministerstva nakoľko 

zasadnutie bolo 14.03.2016 a na liste bol dátum 10.03.2016. Pýta sa, prečo neboli na poslednom 

zasadnutí informovaní o tom to liste z Ministerstva ? Zástupkyňa starostky poznamenala, že list 

ktorý drží v ruke poslanec Lóránt Kázmér je odvolanie z Ministerstva a list bol adresovaný jej 

na jej domovú adresu doručenkou a ktorý potom odovzdala na Obecný úrad. 

 

Bc. Kristína Molnárová pripomenula, že v 21. storočí na obecnom úrade ešte stále používajú 

knihu doručenej a odoslanej pošty (podací denník), kde mechanicky zapisujú poštu a nemajú 

elektronický systém na písomnosti kde je možné všetko sledovať. 
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Poslanec Juraj Lőrinczy poznamenal, že všetko okolo dotácií k projektom vybavuje štatutár 

obce a vedie celý projekt ku koncu. Pani Kázmérová podotkla, že sú firmy ktoré sa zaoberajú 

s projektami a dotáciami pre obce a mestá. Opätovne zdôrazňuje, že do zmluvy je potrebné 

zakomponovať klauzulu v ktorom bude uvedené že zodpovedá za spísanie projektu v plnom 

rozsahu. Poslankyňa Mgr. Matejčíková zdôraznila, že kým nebude starostka dovtedy nie je 

možné zrealizovať ďalší projekt. 

Pani Irena Szelleová sa pýta : Prečo je možné, že v susednej dedine vedia vybaviť všetko ? Aké 

kompetencie má starosta Balódi L.? 

 

Karol Fehér sa sťažoval, že  podal žiadosť ešte v novembri na výrub stromu, ale odpovede sa 

ešte nedočkal. Zástupkyňa starostky povedala, že sa pozrú na tú žiadosť. 

 

Alžbeta Molnárová – sa pýta, prečo nie je v obci hlásené, zverejnené na webovej stránke keď 

sa uvoľní pracovné miesto v škôlke alebo inde? A vždy sú prijatí iba známy podľa slov  

p. Molnárovej. Všetky učiteľky MŠ majú trvalý pobyt mimo obce Veľké Blahovo. A vidí, že 

sa deti prechádzajú po dedine a opäť tam je nová učiteľka. A určite by sa našla učiteľka MŠ aj 

z obce. Zástupkyňa starostky informovala p. Molnárovú, že bola prijatá učiteľka z obce, len 

kvôli povinnostiam na vysokej škole nevedela zosúladiť prácu zo školou a nová učiteľka je iba 

na zastupovaní.  

 

Podľa poslanca Lóránta Kázméra obyvateľom nie sú podané informácie, ktoré ako obyvatelia 

obce mali vedieť preto navrhuje, aby zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo hlásené 

v rozhlase aspoň dva dni po sebe a to dvakrát denne – doobeda aj poobede. Zástupkyňa 

starostky poznamenala, že  na konci informačného letáku bol uverejnený dátum ďalšieho 

zasadnutia OZ. Poslanec Ing. Peter Kardos dal pripomienku, že aspoň týždeň pred konaním 

zasadnutia bolo už hlásené a zverejnené na webovej stránke obce aby čo najviac ľudí vedelo 

o zasadnutí OZ. 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo po prerokovaní návrhu SCHVAĽUJE aby zasadnutia 

OZ boli hlásené v obecnom rozhlase týždeň pred konaním zasadnutia a  zverejnené na webovej 

stránke obce. 

Uznesenie 

Č. 100/2016/10 

Hlasovanie č.6 

 

Prítomní: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

Poslanec Lóránt Kázmér informoval prítomných, že na budúcich zasadnutiach budú pred 

poslancami mikrofóny aby bolo lepšie počuť celé rokovanie OZ. Pán poslanec Kázmér uviedol, 

že ozvučenie zabezpečí Milan Jamriska miestny obyvateľ. 

 

Iniciatíva poslankyne Mgr. Andrei Matejčíkovej, ktorá ako prvým krokom k spojeniu 

obyvateľov obce dáva do pozornosti  verejnú zbierku pre deti v materskej škole. 
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Týmto vyzýva obyvateľov a všetkých prítomných, aby sa zapojili do verejnej zbierky pre 

materskú školu. Žiada, aby každý prispel iba 1,00 Eurom a takto pozbierali 130,00 Eur na kúpu 

chladničky pre zeleninu a ovocie, ktoré škôlka potrebuje. Mená prispievajúcich bude verejne 

zverejnené. Za pozbierané peniaze vopred ďakuje. 

 

9. Záver 
 

Po prerokovaní 10. zasadnutia OZ bol program vyčerpaný a nikto z prítomných už nemal žiadne 

pripomienky, dotazy, ani doplňujúce návrhy, zástupkyňa starostky poďakovala všetkým za 

účasť na tomto zasadnutí a OZ ukončila. 

 

 

        ------------------------------------------ 

          Iveta Moraveková 

         Zástupkyňa starostky 

         Obce Veľké Blahovo 

 

Overovatelia : 

 

Karol Czucz   -------------------------------------- 

 

 

Lóránt Kázmér -------------------------------------- 

 

 

Zapisovateľka : 

 

Bc. Klaudia Lőrinczy -------------------------------------- 

 

 

 


